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Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor: 

Bengt Lyngbäck (Skype), HSO 

Ann-Cristin Broberg (Skype), HSO 

Louise Lindström (Skype), DHRS 

Kristofer Erlandsson (Skype), HSO 

 

Anmält förhinder: 

Sirkka Husso, SRF 

 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 

Karina Uddén, förvaltningschef  

Niklas Malmström, sekreterare 

Tidpunkt: 

Onsdagen den 19 augusti 2020, kl. 16:30 – 17:40 

Plats: 

Arbetsmarknadsförvaltningen, Livdjursgatan 4 

Justerat den 16 september 2020 

 

 

 

Bengt Lyngbäck    Kristofer Erlandsson 

Ordförande     Justerare 

 

 

 

Niklas Malmström 

Sekreterare  
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§1. Mötet öppnades av ordförande Bengt Lyngbäck 

§2. Dagordningen fastställdes 

Dagordningen fastställdes. 

§3. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§4. Val av justerare  

Till justerare valdes Kristofer Erlandsson. 

§5. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll.  

Protokollet lades till handlingarna. 

§6. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Yttrande över remiss av ”Motion om att klarlägga Stockholms stads 

kostnader för nyanlända, asylinvandring och illegala invandrare” 

AMN 2020-0416-1.6 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Yttrande över remiss av ”Motion om yrkesstudenters rätt att kunna 

söka studentbostad” 

AMN 2020-0485-1.6 

Rådet lyfte att det är viktigt att tillgänglighetsaspekten tas i 

beaktande vid byggandet av nya studentbostäder. 

  

Yttrande över remiss av betänkandet ”Högre växel i 

minoritetspolitiken – Stärkt samordning och uppföljning (SOU 

2020:27)” 

AMN 2020-0651-1.6 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.   

 

Yttrande över remiss av ”Betänkandet Ökad trygghet för 

visselblåsare” (SOU 2020:38) 

AMN 2020-0698-1.6 

Rådet uttryckte att det är positivt att man utökar skyddet för 

visselblåsare. Missförhållanden inom verksamheter som berör 

personer med funktionsnedsättning måste kunna påtalas av fler 

kategorier än de som nu inkluderas i skyddet. 

 

Beslut om förändringar i delegationsordning för 

arbetsmarknadsförvaltningen 

AMN 2020-0054-1.1.1 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.   
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Månadsrapport för juli 2020 

AMN 2019-0395-1.2.1 

Rådet efterfrågade hur Covid-19 pandemin påverkat utfallet. 

Förvaltningens svar: Det har tillkommit kostnader för bland annat 

Bemanna Stockholm som förvaltningen samordnat och upphandling 

av kompletterande feriejobb. Förvaltningen söker kompensation för 

från staden centralt, kompensationen är inräknade i underlaget.  

 

Rådet undrade vidare huruvida det nätverk av organisationer som 

ingår i integrationspakten har använts för att hitta feriejobbsplatser.  

Förvaltningens svar: Kontakter har tagits med många av 

organisationerna och engagemanget för ungdomarna var stort. 

Många av dessa organisationer anställer redan många feriearbetare 

på egen hand.  Några medlemmar förklarade sig villiga att utöka 

antalet feriearbetare om lönekostnaderna kunde täckas av staden. 

Staden får dock inte kompensera enskilda företag för lönekostnader. 

 

Anmälan av beslut fattade av tjänsteman enligt delegation  

Rådet lyfte vissa ärenden från anmälningslistan, bland annat 

direktupphandlingar gällande utbildningar vid Frans Schartaus 

Handelsinstitut, och ville lyfta till förvaltningen att möjligheten att 

kontakta rådet för funktionshinderfrågor finns inför upphandlingar. 

Detta för att kunna få råd gällande tillgänglighetsfrågor och dylikt. 

Vidare tryckte rådet på vikten av att sociala klausuler används vid 

upphandlingar.  

 

Anmälan av inkomna och upprättade ärenden samt handlingar 

Rådet var intresserad av den introduktionsfilm för aspiranter inom 

Jobbtorg Stockholm som ska ha avropats, rådet önskar få ta del av 

filmen när den är färdig. 

 

§7. Funktionshindersombudsmannens rapport 2019 

Rådet välkomnade de iakttagelser, synpunkter och förslag som 

framkommer i funktionshinderombudsmannens rapport. Rådet 

ställer sig bakom rapporten och vill gärna lyfta dessa idéer vidare i 

stadens arbete med att utveckla funktionshinderråden. 

 

Rapporten tar bl. a sin utgångspunkt i funktionshinderutredningen 

och FN konventionen och poängterar att styrningen av 

funktionshinderpolitiken är högst bristfällig och skriver 

”uppföljning och analys bör inriktas mot 

levnadsförhållanden för personer med funktionsnedsättning, 

politikens genomförande, resultat och effekter samt analys av 

hinder för jämlikhet och delaktighet.” 

Vidare finns förslag för hur styrningen kan och bör utvecklas på 

kommunal nivå där rapporten formulerar ”Styr- och 

uppföljningssystemet behöver utgå från 

funktionshinderspolitikens tvärsektoriella karaktär och ett 
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människorättsperspektiv samt täcka alla samhällsnivåer, dvs. 

statliga myndigheter, regioner och kommuner. Det behöver bygga 

på samverkan och dialog i nätverk med en tydlig ansvarsfördelning 

samt utgå från ansvars- och finansieringsprincipen.” 

 

§8. Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Rådet uttryckte sig positivt över digitala möten som är tidseffektiva, 

dock har tekniken inte alltid fungerat.  

§9. Fortsättning av diskussion om samarbete gällande rapporten 
utvärdering av Stockholms stads råd för funktionshinderfrågor 

Då inga resultat publicerats ännu bordläggs frågan till nästa 

sammanträde. 

§10. Övriga frågor  

Inga övriga frågor anmäldes. 

§11. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 16 september 2020, (kl. 15.30 

för förmöte, rådets sammanträde kl. 16.30).  

§12. Mötet avslutades 

Ordförande tackade för deltagandet.  


